
 

 

 
 
Лош однос Београдских електрана према Врачарцима 
 
 
ПРОТЕСТ ПРЕДСЕДНИКА КУЗМАНОВИЋА 
 
 
Током прошле и на почетку ове грејне сезоне, на лоше грејање жалило се градској општини 
Врачар више од 80 скупштина станара. 
 
Бројни грађани Врачара, који се топлотном енергијом за грејање станова снабдевају 
посредством „Београдских електрана“, већ годинамa упућују велики број притужби на 
квалитет грејања. 
 
У фебруару 2009. године председник општине Врачар је због достављених притужби 
грађана на квалитет грејања, тражио  од директора „Београдских електрана“ да се изврши 
провера исправности рада топлотних подстаница у 72 зграде у улицама: Алексе 
Ненадовића, Београдској, Десанке Максимовић, Дубљанској, Крунској, Кумановској, 
Мекензијевој, Молеровој, Мутаповој, Невесињској, Нишкој, Пожаревачкој, Проте Матеје, 
Ресавској, Сазоновој, Симе Игуманова, Смиљанићевој, Светозара Марковића и Војислава 
Илића. Информација о разлозима лошег грејања, о стању у подстаницама и измереним 
параметрима никада није достављена општини Врачар. 
 
Захтевамо да „Београдске електране“ хитно побољшају квалитет грејања на територији 
општине Врачар, јер сваког лета током ремонта обећавају грађанима да ће зими имати 
добро грејање у становима. Сада, поред значајног поскупљења цене грејања које можемо 
прихватити као оправдано, „Београдске електране“ су дужне да то оправдају квалитетним 
греjањем – порука је председника општине Врачар Бранимира Кузмановића. 
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